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Møtedato: 21.09.2023  Møtested: Campus Halden E1-074 
  

  
Til stede med stemmerett  

  

Astrit Qerimi  Studentrådsleder, Studentråd IIØ 

Martin Arthur Andersen Nestleder, Studentråd IIØ 

Erik Neumann Habberstad Programtillitsvalgtsansvarlig, 

Studentråd IIØ 

Inger-Synnøve Sundby Johansen Studentrådsleder, Studentråd LUSP  

Lars Solberg Nestleder, Studentråd LUSP 

Amalie Nordnes Programtillitsvalgansvarlig, 

Studentråd LUSP 

Natalie Lunde Studentsrådsleder, Studentråd HVO 

Erle Malde-Frøyland Nestleder, Studentråd HVO 

Til stede uten stemmerett  

Christiane Thøgersen Krogfoss Studentleder  

Sarah Emilie Andersen Velferd- og læringsmiløansvarlig 

Joakim Wisløff Utdanning- og 

kommunikasjonsansvarlig 

Observatører:   

Mats Christensen (kun med under orientering) Leder av Halden Studentsamfund    

Simen Kristoffersen Læringsmiljøansvarlig, Studentråd 

LUSP 

Asborg Marie Christiansen PR- og rekrutteringsansvarlig, 

Studentråd LUSP  

Huda Mohammed Mohammed Nuur  Informasjonsansvarlig, Studentråd 

LUSP 

Einar Evensen Informasjonsansvarlig, Studentråd 

LUSP 

Malin Segerblad Hansen Programtillitsvalgtsansvarlig, 

Studentråd IIØ 

Madeleine Bergene- Syvertsen Informasjonsansvarlig, Studentråd IIØ 

Mathias Bratz-Queseth  (kom inn i møte 16:10)  Høgskolestyret representant 

Silje Karr Høgskolestyret representant 

Ingrid Kvalheim Programtillitsvalgtansvarlig, 

Studentråd LUSP  

Sekretariat  

Elise Ager   Organisasjonskonsulent  

Ordstyrer  

Morten Gloppestad Von Krogh Nestleder, Arbeidsutvalget   
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Saksliste 

  

Tid  Saksnummer  Sak  

15:15 -   56-23 VEDTAK  

INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL  
A. Godkjenning av innkalling  

B. Godkjenning av saksliste  

C. Godkjenning av protokoll  

-15:20  57-23 VEDTAK  VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER  

15:20-15:35  58-23 ORIENTERING  

ORIENTERINGER:  
A. Arbeidsutvalget  

B. Organisasjonskonsulent 

C. Studentrådene 

D. Fadderstyret 

E. Studentsamskipnaden 

F. Høgskolestyretrepresentantene  

G. Studentsamfunnene 

H. Læringsmiljøkonsulenten 

I. Rektor 

J. Fagskolen i Viken 

K. Broen Studentavis 

L. Andre   

15:35-15:45  59-23 ORIENTERING  HVEM SKAL KONTAKTES FOR HVA?  

    PAUSE 5 MIN  

15:50-16:20  60-23 DISKUSJON B-SAK FADDERUKENE 2023  

16:20-16:30  61-23 ORIENTERING VERDENSDAGEN FOR PSYKISKHELSE   

16:30 – 17:00  62-23 DISKUSJON  STATUS STUDENTVALG  

17:00-17:10  62-23 ORIENTERING  
STATUS REPRESENTANTER STYRER OG 

UTVALG  

    PAUSE 15 MIN  

17:25-17:45  63-23 DISKUSJON  TILLITSVALGTSOPPLÆRING 19 OKTOBER  

17:45-18:15  64-23 DISKUSJON 
STATUS ØKONOMI OG HJERTESAKER FRA 

STUDENTRÅD  

    PAUSE 10 MIN 

18:25-18:45 65-23 DISKUSJON   BUDSJETTSØKNAD FOR 2024  

18:45-19:00  66- DISKUSJON  FRIVILLIGHETSMIDDAG/FEST   

      

19:15 67-23 DISKUSJON  MØTEKRITIKK  

  

Innledningsvis minner Studentleder om tegnbruk og hva de ulike sakene er.   
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56-23 VEDTAK  INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL  

A. Godkjenning av innkalling  

Innkallingen vedtas.  

B. Godkjenning av saksliste  

Eventuelt sak: En sak fra LUSP, 2 fra AU og en fra IIØ 

Sakslisten vedtas som den er med den tidsplanen som er satt med i alt fire stk 

eventueltsaker.  

C. Godkjenning av protokoll  

Protokollen fra møte i juni stemmes over og vedtas 

57-23 VEDTAK  VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER  

Arbeidsutvalgets forslag til møteleder og ordstyrer vedtas.  

Møteleder: Christiane Thøgersen Krogfoss og Ordstyrer: Morten Gloppestad Von Krogh 

 

 

58-23 ORIENTERING   

 

 

A. Arbeidsutvalget + Organisasjonskonsulent  

 

Studentleder:  

- Aktiv under plutselig student, dette var nytt for parlamentet i år og få deltatt på- det 

resulterte i at vi fikk rekruttert inn flere medlemmer.  

- AU-Møte 

- Bli kjent med studentlivet ved HiØ 

- Budsjett søknad  

- Mye jobb med studiestart 

Nestleder:  

Jobbet mye med fadderukene, det har tatt veldig mye tid.  

Vært i møte om Kunnskap i sentrum, arena for samarbeid mellom skolene i Halden og 

kommunen.  

To AU-møter  

Velferd- og Læringsmiljøansvarlig  

Blitt valg inn I AU 

Vært med på AU-møter 

Jobbet mye med planter og kontoret i Fredrikstad.  

Møte med Solveig om LMU (Læringsmiljøutvalget). 

Reiser til Bergen i morgen for å representere SPiØ på ledersamlingen til NSO.  

Joakim:  

UKU-møte, stor satsing fremover på emne evalueringer 

AU-møte 

Dialog med studentrådet han kontaktperson for.  
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Organisasjonskonsulenten:  

Fadderukene har tatt ekstremt mye tid i år, mye mer enn vanlig.  

Bli kjent med nytt Arbeidsutvalg 

AU-møter 

Arbeid med budsjett 

Fakturahåndtering 

Arbeid med karrieredag  

Arbeid med nettsiden 

m.m  

 

C. Studentrådene  

LUSP: møte programlederne på BLU og GLU, sliter med å rekrutrere tillitsvalgte inn der.  

Skal evaluere studiestart 

Har hatt møte med pedagogstudentene, det blir et mulig samarbeid om 60 års jubileum i uke 

46 

Kakedag 

Deltok under fadderukene 

Har meldt inn sak om EL-bil ladere 

Har i det siste jobbet med en større sak om utveksling.  

 

IIØ:  

Ser på et mulig samarbeid om transportordning mellom LUSP og IIØ 

Jobbet med hjertesakene sine og budsjett.  

Informasjon til læringsmiljøansvarlig, dialog mellom samfunn og råd.  

Deltatt med å markedsføre karrieredag og flere fra råd stiller som verter.  

Arbeidet med hvordan rekruttere folk inn  

Jobbet med to større saker en Utveksling for BIK studenter, og en om konflikt mellom 

studenter og lærere på økonomi.  

HVO:  

Jobbet med rekrutteringer og har fått inn 3 nye medlemmer 

Kontortid 

Plan fremover 

Hjulpet til i fadderuker.  

D. Fadderstyret  

Ingen tilstede.  

E. Studentsamskipnaden  

Organisasjonskonsulenten leser opp tilsendt orientering fra Styreleder Jenny Ek 

“Vi har gjennomført styreopplæring fra 14-15 september på Støtvig hotell med en ekstern fra 

Nordnorsk lederutvikling.  

Jeg tenker å fortelle litt ekstra om min rolle i samskipnads verdenen ettersom dette er mitt 

siste år i styret. Det er 14 samskipnader i Norge og samskipnadsrådet er et 

samarbeidsorgan mellom disse. I dette rådet sitter det tre utvalgte direktører og tre utvalgte 

styreledere. Jeg er et av styremedlemmene i samskipnadsrådet. Dette er ikke noe man må 

som styreleder men en mulighet som er greit å vite om for dere som velger fremtidige 
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styremedlemmer eller vurderer å stille som styreleder til våren. Har dere flere spørsmål så 

send meg gjerne en mail. 

Neste samarbeidsmøte er 02. november på allrommet i Fredrikstad med temaet "Hva betyr 

det å være en god student?". Jeg har full forståelse for at dette passer dårlig med deres 

årsplan og det er selvfølgelig veldig uheldig. Gjerne gi oss forslag på når om høsten det kan 

passe med deres årsplan slik at det blir et møte som passer for alle i fremtiden. Denne 

datoen er satt rundt samme tid den har vært satt hvert år og vi har ikke fått beskjed om 

utfordringer tidligere. Denne gangen er det dessverre ikke mulig for styret og ekstern fra 

NNL og finne et annet tidspunkt.” 

 

F. Høgskolestyrerepresentant  

Hatt styremøte både i går og i dag, holder på en større omdømmekartlegging. Flere større 

prosesser pågang men er begrenset hvor mye de har lov til å si om akkurat de sakene.  

G. Studentsamfunnene  

Halden Studentsamfund: 

Quiz annen hver uke, ca 100 stk med hver gang, håper at antallet øker.  

Har dessverre mistet fotballforeningen sin, da ingen holdt i den.  

Sist en avtale ble sett på med HiØ var i 2018, den skal sees på nå og den skal egentlig sees 

på hvert år.  

Det er stort behov for quizmaster og det er behov for bartendere. Åpne for samarbeid så 

ønsker man å få til så ta kontakt.  

Fredrikstad samfunn:  

Ingen tilstedet og har ikke fått noe skriftlig orientering.  

H. Læringsmiljøkonsulenten  

I. Rektor  

Ingen tilstede.  

J. Fagskolen i Viken  

K. Broen Studentavis  

L. Andre  

59-23 HVEM SKAL KONTAKTES FOR HVA?  

Org.kons Elise skal ha alt av administrative ting som rombestillinger, parkeringskort, påfyll 

på utskriftskort, og om det er noe om økonomi.  

Kontaktperson: skal ha rene eposter om saker som kommer til rådet, hvis rådene har 

spørsmål knyttet til dem.  

Når det kommer til nye medlemmer eller personer som trekker seg fra råd så skal både 

kontaktperson og Elise få beskjed.  

Studentleder skal egentlig ikke ha noen epost fra rådsmedlemmer, men Arbeidsutvalget tar 

kontakt med studentleder om de har behov for hjelp til spørsmål eller saker som de får inn.  

Arbeidsutvalget har en kontinuerlig kontakt seg imellom innad.  
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Saken avsluttes med at det også gis en påminnelse om at alle i råd har signert en 

taushetserklæring og at denne må føles.  

 

  PAUSE 5 MIN  
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60-23 B-SAK FADDERUKENE 2023  

Alle observatører forlater rommet.  

B-saker protollføres ikke.  

61-23 VERDENSDAGEN FOR PSYKISKHELSE   

Blir et samarbeid med SiØ, der vi har leid inn Benjamin Silseth, det blir servert frokost på 

begge campus. Det blir buss  

Vi betaler for buss og halve maten. 

Markeringen blir 10 oktober 

Trenger hjelp til å markedsføre dette, markedsføringsmateriell vil legges i Teams 

62-23 STATUS STUDENTVALG  

HVO:  

Flytte kontortid til kantina.  

Bruke tillitsvalgte 

Spre informasjon til hver klasse.  

Lage brosjyrer  

Under valget dele ut ting, til de som har stemt.  

LUSP:  

9 oktober, få alle til å stille til valg.  

Uke 41 konkurranse 

Stand  

Vandring i klasserom og felles arealer  

Sende epost til forelesere så QR kan deles i pauser 

Bruke tillitsvalgte, prøve å rekruttere inn fra sine klasser.   

Få de til å stemme, badeender på stand til de som s 

Kaffestand ved inngangen på morgenen, med stemming 

Konkurranser på Instagram.  

IIØ:  

PTV-møter, snakke om studentvalg der man forteller om hva et verv i et råd går ut på.  

Bruke ideen om å flytte kontortid ut i felles arealer, vise at de er tilgjengelig.  

Markedsføre via t-skjermer.  

Markedsføre på boligene. 

Høre med fakultetsledelsen om de kan ha QR kode på alle power point osv. 

Høre med HSS og FSS om man kan bruke lysbilder hos dem også til rekruttering. 

 

62-23  STATUS REPRESENTANTER STYRER OG UTVALG  

Saksbehandler orienterer om hvem som har blitt valgt inn i hva:  

Klagenemda:  

Martin Arthur Andersen  

Simen Kristoffersen  

 

Læringsmiljø utvalget:  
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Simen Kristoffersen  

Sarah Naomi Lunner 

Sikkhetsnemda LUSP:  

Simen Kristoffersen 

 

Sentralt forskningsutvalg:  

Martin Arthur Andersen  

Utdanningskvalitetsutvalget:   

Martin Arthur Andersen 

Kontroll komité 

Ikke stemt inn Sarah Naomi Lunner.  

  PAUSE 15 MIN  

 

63-23 TILLITSVALGTSOPPLÆRING 19 OKTOBER  

Saksbehandler innleder og åpner for innspill:  

LUSP: kort og konsist, ikke så mye fra rektor.  

Fokus på hvordan tillitsvalgte kommuniserer med klassen sin.  

Snakke om hva som er forventet av dem.  

Settes av tid til en kort prat mellom råd og tillitsvalgte.  

Presentasjon av råd. 

IIØ:  

Tjenestevei, må gås gjennom, løse sak på laveste nivå. Ikke gå rett til ledelsen med alt.  

Parlamentet går videre.  

64-23  STATUS ØKONOMI OG HJERTESAKER FRA STUDENTRÅD  

 

HVO:  

 

Økonomi:  

De har en klar plan for videre bruk av pengene sine. 

Hjertesak er gavepose, dele ut små ting som studenter trenger.  

Dele litt mer på Instagram om hva som skjer i byen Fredrikstad også.  

LUSP:  

- Fokus på forelesning med barn med vansker fysisk og psykisk nedsettelse.  (sette 

opp seminarer og foredrag med tema)  

- Fokus på tilrettelegging for studenter, i samråd med SiØ 

- Krisearbeid, barn med vansker 

Økonomi:  

De har en klar plan for videre bruk av pengene sine.  
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IIØ:  

Tre hjertesaker:  

Samarbeid med studentorganisasjoner, det er litt anspent mellom enkelte organisasjoner 

Tettere og hyppigere kontakt med studenter, følge opp, særlig de tillitsvalgte.  

Gjøre noe med prisene til SiØ  

Økonomi:  

De hadde mer penger tilgode enn det de var klar over, men har lagt opp en plan om å få 

brukt de.  

PAUSE 10 MIN 

65-23  BUDSJETTSØKNAD FOR 2024  

LUSP: synes det ser rimelig ut å gjøre de foreslåtte endringer 

HVO: Synes de er enig i det som kommer der enn så lenge.  

IIØ: Ønsker gjerne mer til eksamen, og det å dele ut ting til studenter.  

Høgskolestyret representantene ber om talerett, og får talerett med 9 stemmer.  

Høgskolestyret representantene vil gjerne ha et møte med Arbeidsutvalget så de kan få høre 

litt bakgrunn for eventuelle tall i søknaden slik at de har bedre forståelse for dem når de skal 

være med å beslutte hvor mye som skal tildeles.  

Saken avsluttes. 

66-23 FRIVILLIGHETSMIDDAG/FEST   

IIØ: Vil gjerne ha en frivillighetsmiddag eller fest, som viser at man setter pris på de som gjør 

en innsats for studentfrivilligheten. Ønsker å ha dette i starten av november, så man forsøker 

å styre unna eksamen.  

LUSP: positive til å ha dette, men gjerne på våren. Men skal bli på høsten   

Likte å ha det på Quality til og fra Halden til ulike tidspunkt som i fjor 

 HVO: er positive til dette, men man kan gjerne ha det på et rimeligere sted.  

IIØ: ikke bruke for mye penger, ha det på et selskapslokale for å gjøre det billigere 

HVO: mulig å kanskje gjøre det mer intimt, med pizza.  

IIØ: ingen pizza, men gi de et ordentlig måltid, så de blir satt ordentlig pris på.  

IIØ: mulighet for å gjøre noe mer rundt det hele, sette ordentlig pris på alle- kanskje en quiz? 

Inkludere ledere som takker for god innsats.  

Saken avsluttes.  

EVENTUELT:   

LUSP: EL-bil 

EL-bil prisene er veldig dyre, billigere å lade ved Østfoldhallene for studenter, dyrt for de 

som også bor her å lade bil.  

Studentleder:  

5 kr pr KWT, det er høyt fordi  de betaler 1 kr pr KWT til staten, de har brukt mye penger på 

å oppgradere ladesystemet sitt.  
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Studentleder sier at de kommer til å jobbe videre med dette.  

 

Sak fra IIØ:  

Vært i dialog med akademiet, de to representantene. De er frusterte over at det snakkes 

norsk her, representantene boikotter siden alt er på norsk.  

Oppfordret representanter til å melde inn sak om dette.  

AU: Bruk av kontor på begge campus:  

Fint at de brukes mye nå, kontorplassene skal være forbeholdt arbeid med råd og saker- har 

man sosialt samvær og jobber med annet så sett dere i sofaene.  

Lars: forbeholdt det rådet som har kontortid, og ikke bruke det til privat grupperom.  

Studentleder: har 100% verv og begrenset steder å jobbe, har behov for å kunne jobbe med 

org.kons der så da må det være plass.  

IIØ: leder lagde en tydelig instruks for kontoretikette under kontortid.  

IIØ: hadde vært fint å vite noe om når AU bruker kontoret, slik at de ikke planlegger 

rådsarbeid samtidig.  

Studentleder: 

LUSP: åpenhet rundt oppmøte av AU i Halden. Lettere for godt samarbeid.  

Studentleder: ny periode og ny hverdag, det skal bli bedre.  

Sak fra AU: Samarbeidsmøter med SiØ  

Nestleder i AU er saksbehandler.  

Informerer om bakgrunn for saken.  

Studentparlamentet opplever at det er Ingen dialog rundt satte datoer for samarbeidsmøte.  

Dato for samarbeidsmøter legges til torsdager, enda det er informert om at der vanskelig.  

IIØ: valget til SPiØ har vært hver gang samarbeidsmøte har vært de siste årene, SiØ burde 

vite at valget til SPiØ avholdes da.   

LUSP: hersketeknikker, checker en boks med at de har disse møtene.  

 

En observatør ber om ordet i saken. 

Alle observatører får vedtatt talerett, 8 stemmer for.  

Styret: Læringsmiljø i fokus på styremøte på styreseminar 10 januar, der SiØ kan være del 

av eventuelt teme.  

Styret: Konkrete vedtak som kan legges i bordet.  

Parlamentet vil behandle ønske fra Høgskolestyret på møte i oktober.  

 

67-23 MØTEKRITIKK 

Morten: gjennomgående hyggelig møte, god deltakelse  
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LUSP: har ikke så mye å si, men er et fint møte.  

Fint og effektivt møte, sagt mye uten at det ble så mye frem og tilbake.  

God tone i hele møte.  

Mer varasjon i mat ikke bare ulike typer hamburgere.  

HVO: godt møte, gode diskusjoner.  

Studentleder: kjemebra møte, synes parlamentet har vært flinke. Må selv  bli tryggere på hva 

hun skal gjøre når hun skal gjøre det. Er veldig imponert.  

Sarah: fint engasjement fra alle.  

IIØ: sandwich metoden, gruding og godt. Liker ikke maten så godt, liker heller flere korte 

pauser enn mange lange.  

IIØ: fint at maten var varm og lagt først. Fint med noe sunnere. SiØ har mye om i sine 

orienteringer  

Åpner og lukker saker.  

Når observatører skal snakke, skal saks nr osv. Listes opp, når det skal stemmes over og 

invilges.  

IIØ: syens Morten og Christiane har gjort en god jobb. Kaffe på termos, med melk.  

Skjøteledning til strøm for rådene 

Org.kons: fint og bra møte, for henne er de korte pausene svært nødvendig da 

parlamentsmøtene krever mye konsentrasjon.  

 

IIØ: hele LUSP rådet tilstede under møte. Fint at man kunne utrykke seg under møte 

IIØ-medlem: Synes at gjorde Christiane gjorde en god jobb.  

LUSP-medlem: følte seg litt for godt sett, da han fikk ordet uten å be om det.  

Silje: ny setting, mye bra.  

LUSP: fint å ha høgskoleskolestyret tilstede under hele møte.  

Møte avsluttes: 18:00  

 


